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Dagsorden til byrådets møde , 
Onsdag den 21/12 1988, kl. 19.00 i 
byrådssalen på rådhuset.

Medlemmer: Gitte Schønemann
Hanne Kyvsgaard 
F. Theill Hansen 
Erling Jensen 
Bent Olsen 
Lise Lotte Due 
Jørn Poulsen
Birgit Bangshof Mortensen
Kim Rockhill
Hans Jørgen Mortensen
Orla Hansen
Anni Skov
Anders Clausager

Fra administrationen:

Lisbeth Lemmich 
Ingrid Hansen

Bemærkninger:

Det lukkede møde starter 
kl. 17.30

Tidspunkt for mødets afslutning:
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* Udvalgsdagsordener
Til byrådets orientering.

Onsdag den 21. december: Formandens
initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

Dagsordener fra afholdte møder i følgen
de udvalg er udsendt tidligere:
Ejendomsudvalget - den 1. december 198S 
Teknisk udvalg - den 24. november 1988 
Kulturelt udvalg - den 28. november 1988 
Socialudvalget - den 28. november 1988 
Økonomiudvalget - den 13. december 1988 
Sikkerhedsudvalget - den 14. november 
1988
Fællesudvalget - den 6. december 1988 
Hovedudv. for det kulturelle område - 
den 6. december 1988
Hovedudv. for administrationen - den 12. 
december 1988
Hovedudv. for det tekniske område - den 
13. december 1988.
SSP-udvalget - den 15. november 1988 
Udvalget for Maglehøjgård Losseplads - 
den 17. november 1988



2. Zonelovstilladelse til udstykning til brug 
for olieudskiller på matr, nr. 15-d Fer
slev by, Ferslev
J.nr, TF Q1.G4GG1.
Sagen videresendes til Hovedstadsrådet.
I forbindelse med etablering af olieud
skiller på ejendommen matr. nr. ,15-d 
Ferslev skal der frastykkes en parcel 
på 206 m^.
Da området er beliggende i landzone kræ
ves der zonelovstilladelse. Hovedstadsrå
det er zonelovsmyndighed.
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
1. december 1988, at zonelovstilladelse 
til udstykning anbefales over for Hoved
stadsrådet .
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3. Dispensation fra lokalplan nr. 36 til 
etablering af tømrerværksted på ejendom
men Sønderbyvej 4> Sønderby
J.nr. TF Q1.G2.05P21.
Den fremtidige ejer af ejendommen matr. 
nre. 19-c, 20-b og 21 Sønderby by, Selsø 
ansøger om tilladelse til etablering af 
tømrervirkskomhed på ejendommen.
Ejendommen er beliggende i landzone og 
byrådet er zonelovsmyndighed.
Ejendommen er beliggende i boligområde, 
og byrådet kan tillade, at der på ejendom
men drives en sådan virksomhed, som al
mindeligvis udføres i beboelsesområder. 
Tømrervirksomhed kan normalt ikke tilla
des i boligområder. Selvom en landsby 
ikke er et almindeligt parcelhusområde 
har bestemmelserne hidtil været admini
streret næsten lige så restriktivt. 
Ansøgningen har været sendt til nabohø
ring hos alle ejere og beboere inden for 
lokalplan nr, 36B's område, og der er 
ikke indkommet indsigelser. 
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
1. december 1988, at der gives zonelovs
tilladelse til tømrervirksomhed.
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Zonelovstilladelse- og dispensation til 
udstykning og boligbebyggelse på ejendom
men matr, nr. 30 Østby by, Selsø
J.nr. TF 01.03.03G01.
Ejeren af ovennævnte ejendom genfremsen
der ansøgning om deling af matr. nr. 30 
Østby byr Selsø i 2 boligparceller. 
Ejendomsudvalget anbefalede på møde den 
31. august 1988, at ansøger tilskrives, 
at der ikke kan bevilges zonelovstilla
delse.
Byrådet tilbagesendte i møde den 21. sep
tember 1988 på begæring fra næstforman
den for ejendomsudvalget sagen til forny
et behandling i ejendomsudvalget.
E j e ndoms ud vaIg e t vedtog på møde den 28. 
september 1988, at sagen sendes til hø
ring, inden der tages stilling.
Sagen har nu været til høring hos alle 
ejere og brugere indenfor lokalplan nr.
35's område.
Der er ikke indkommet indsigelser.
E j endoms ud valge t fremsender på møde den 
1. december 1988 ansøgningen til byrådet 
med anbefaling.
Anni Skov og Orla Hansen indtager sær
standpunkt, idet de ikke ønsker, at der 
gives zonelovstilladelse.
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5. Zonelovstiltadelse til byggeri på 3 par
celler på GI. Stationsvej, matr■ nre.
5-iy 34-b, 34-c Qnsved by, Skuldelev
J.nr. TF 01.03.03G01.
Ejerne af ovennævnte ejendomme i landzo
ne søger påny om tilladelse til byggeri. 
Der har tidligere været søgt om det sam
me i 1969, 1970, 1979 og 1983 af en el
ler flere af ejerne, men ansøgningerne 
er blevet afslået af de statslige myndig
heder trods kommunens anbefaling.
E j e ndoms ud vaIg e t fremsender på møde den 
1. december 1988 sagen til byrådets afgø
relse .
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Onsdag den 21. decembei 
1988

kl. 19.00
i byrådssalen
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Zonelovstilladelse til udstykning og-sam
menlægning af matr, nr. 51-ag Sønderby 
by, Selsø
J.nr. TF 28-3-16-1.
Landinspektøren Børge Hansen fremsender 
sag om udstykning af matr.nr. 51 ag Søn
derby by, Selsø fra den samlede ejendom 
matr.nr. 51 g, 51 æ og 51 ag smst. 
Parcellen ønskes afhændet til ejeren af 
matr. nr. 4-1 østby by, Selsø, hvorunder 
51-ag har hørt indtil 1974, og hvormed 
den nu ønskes samnoteret.
Ejendommene er beliggende i landzone in
den for landsbyen Hellesøs landsbyaf
grænsning, men uden for det fredede områ
de .
Byrådet er zonelovsmyndighed.
En eventuel tilladelse skal ikke offent
liggøres.
Ejendomsudvalget anbefaler på møde den 
1. december 1988, at der gives zonelov
stilladelse til udstykning af matr. nr. 
51-ag til samnotering med matr. nr. 4-1 
østby by, Selsø.
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Zonelovstilladelse til helårsbeboelse 
i sommerhus i landzone
J.nr. TF 01.07.04G01.
Sagen sendes til Hovedstadsrådet.
Ejerne af ejendommen Venslev Strand 4, 
matr. nr. 8-m Venslev by, Ferslev ansø
ger om tilladelse til helårsbeboelse i det 
eksisterende sommerhus.
Da ejendommen er beliggende i landzone, 
vil det ansøgte kræve en zonelovstilladel
se, der skal meddeles af Hovedstadsrådet. 
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
1. december 1988, at ansøgningen fremsen
des til Hovedstadsrådet uden anbefaling.



B Y R Å D S M Ø D E

4 7 0 1

Onsdag den 21. december Formandens
initialer:

1988

. Deponering for regnskabsåret 1987 ’
Indenrigsministeriet har den 22. novem
ber 1988 fremsendt endelig opgørelse over ■ 
deponeringsbeløb for rammeoverskridelse 
i 1987.
Rammeoverskrideisen udgjorde for Skibby 
kommunes vedkommende kr. 4.032.000, og 
med en deponeringsprocent på 89,63 skal 
kommunen deponere i alt kr. 3.614.00.
Der er kun budgetafsat kr. 1.500.000, og 
der søges om en tillægsbevilling på kr. '
2.114.000, finansieret ved forbrug af kas-, 
sebeholdningen konto 801 00 004 09.
Grønt skema om tillægsbevilling vedlagt 
sagen.
Økonomiudvalget fremsender i møde den .
13. december 1988 sagen til byrådet med 
anbefaling.

kl. 19.00
byrådssalen
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9. Årlig afregning vedrørende indkomstskat
ter
Slutafregning pr. 1. november 1988 vedrø
rende 1987 og tidligere år udviser føl
gende afregningsbeløb:
Vedrørende skatteåret 1987 skal kommunen 
tilbagebetale kr. 2.478.430,10
vedrørende årene 
1974 til 1986 skal 
kommunen have udbetalt
i alt kr. 414.906,20-
Netto at tilbagebetale kr. 2.063.523,90
I budgettet er der for 
samtlige skatter reg
net med en udgift på kr ...  110.000,00
Der er således tale om
en nettomerudgift på kr. 1.953.523,90
Der henvises til vedlagte opgørelse over 
slutafregning for de enkelte år.
Det budgetterede ud- 
skr ivningsgrundlag for 
1987 udgjorde for kom
muneskattens vedkom
mende kr. 352.811.518,00
Det faktiske blev kr. 339.887.052,00
Der søges om nettotillægsbevilling til 
merudgiften på kr. 1.954.000, finansieret 
ved forbrug af kassebeholdningen konto 
801 00 004 09.
økonomiudvalget fremsender i møde den 
13. december 1988 sagen til byrådet med 
anbefaling.
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. Lån til boligselskabernes landsbyggefond

4703
Onsdag den 21. december , Formandens 

initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

I henhold til kommunens tilsagn om støt
te til opførelse af ældrevenlige boliger - 
i Skuldelev, Ferslev og Skibby har lands
byggefonden anmodet kommunen om at indbe
tale den kommunale andel af lån til fon
den . ■
Den kommunale andel udgør, jfr. skrivel
se af 14/10-88, kr. 227.804,00. 
Støttetilsagnet er meddelt den 10, decem
ber 1987. ■
Der er ikke afsat beløb på budget 1988 .
til dækning heraf.
Der ansøges om en tillægsbevilling til 
konto 804 00 015 08 på kr. 228.000, finan
sieret ved forbrug af kassebeholdningen
konto 801 00 004 09.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
13. december 1988 sagen til byrådet med 
anbefaling.
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Energibesparende foranstaltninger "
J.nr. TF 82.07.02G01. '
På konto 010 00 850-03 er der for 1988 '
budgetafsat 603.000 kr til energibespa- ■ 
rende foranstaltninger på kommunalt eje
de bygninger.
Teknisk forvaltning anbefaler, at der 
anvendes 149.000 kr til energibesparende ■ 
foranstaltninger på centralvarmeanlæg 
ifølge V.K.O-rapporter og 25.000 kr til 
energibesparende foranstaltning ved ud
skiftning af lyskilder i udvendige lamper ‘ 
på Marbækskolen. .
Det resterende beløb på 429.000 kr. anven
des ikke.
De angivne udgifter på i alt 174.000 kr 
lånefinansieres.
Ejendomsudvalget indstiller på møde den 
1. december 1983, at teknisk forvaltning 
bemyndiges til at iværksætte energibe
sparende foranstaltninger på følgende
institutioner:
Rådhuset ifølge V . K. 0 21.000,-
Skibby idrætshal if lg. V.K.O 18.000,-
Skuldelev skole II II 12.000,-
Fritidscentret IV II 20.000,-
Ferslev skole n ti 17.000,-
Marbækskolen II II 15.000,-
Plejehj. Nordhøj II II 46.000,-
Marbækskolen - udskiftning 
af lyskilder 25.000,-
I alt kr. 174.000,-
Det indstilles, at beløbet frigives. 
økonomiudvalget indstiller i møde den 
13. december 1988, at kr. 174.000 frigi
ves, og at det lånefinansieres.

kl. 19.00
byrådssalen
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L2. Indeklimaproblem på Marbækskolen 
J.nr. KF 81.11.00A02.
Teknisk forvaltning fremsender beregninger “ 
til opfyldelse af Embedslægeinstitutionens - 
og Arbejdstilsynets krav på Marbækskolen 
samt Arbejdstilsynets krav på Skuldelev 
skole. ~
Skolekommissionen har på sit møde den 21. -
november 1988 taget orienteringen til ef
terretning .
Kulturelt udvalg anbefaler på sit møde den ~ 
28. november 1988 at Arbejdstilsynets påbud
opfyldes. _
Udgiften andrager kr. 533.000,- excl. 
moms.
Arbejdet forsøges udført i vinterferien - 
(uge 7). _
Der søges en tillægsbevilling på beløbet 
kr. 533.000 excl. moms i 1989, som finansi
eres over kassebeholdningen 801-00-004-09. - 
Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt, _ 
idet hun mener at budgetafsatte midler bru
ges videst muligt. Tillægsbevilling minime
res derefter. Det undersøges, om det kan - 
undgås at sætte loftplader op. Pris herpå 
ønskes. Forsøgsperiode 1 måned.

Den i sær standpunktet ønskede prisbereg- - 
ning er udarbejdet af kulturel forvaltning 
den 30/11 og vedlægges sagen. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 13. 
december 1988 sagen til byrådets afgørelse«- 
Yderligere specificeret liste over udgif
ter i henhold til Arbejdstilsynets påbud 
udarbejdes og udsendes sammen med byrådets 
dagsorden. -
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Udskiftning af gulvbelægning — Marbæksko
len og Skuldelev skole
J.nr. KP 81.11.
Teknisk forvaltning fremsender plan for 
udskiftning af nålefilttæppebelægninger 
på Marbækskolen og Skuldelev skole.
Der er på 1989-budgettet afsat kr.
200.000, - til dette formål.
Der er foretaget en registrering af samtli
ge nålefilttæpper på de 2 skoler.
Der er endvidere foretaget en prioritering 
af udskiftningsrækkefølgen i samarbejde 
med skolerne, som dels tager udgangspunkt 
i tæppernes alder og beskaffenhed, dels 
i elevernes aldersmæssige placering på sko
lerne, og dels i den aktuelle forekomst 
af personer med allergiproblemer.
Der er ikke i denne plan taget stilling 
til krav om udskiftning fra Arbejdstilsyn 
og Embedslægeinstitution.
Planen er prissat ud fra en pris pr. 
på kr. 245,- for fjernelse af nålef ilttæp
per og pålægning af 3,2 mm linoleum. Der 
gøres opmærksom på, at der kan opstå pro
blemer med efterklangstid, når nålefiltbe- 
lægning erstattes af et hårdere gulvbelæg
ning smateriale.
Udgiften for udskiftning af tæpper udgør 
for Marbækskolen kr. 1.237.740,- og Skul
delev skole kr. 249.655,-.
Kulturelt udvalg anbefaler på sit møde den 
28. november 1988, at de afsatte kr.
200.000, - i 1989 anvendes i prioriteret 
orden, jfr. teknisk forvaltnings bilag af 
19. november 1988 således:

Onsdag den 21. december
1988

4706
Formandens
initialer:

kl. 19.00
i byrådssalen

fortsættes....
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Fortsat
Marbækskolen
1, 2 og 3 
Skuldelev skole

kr. 84.525,-

1 og 2 kr. 89.180,-
Ialt excl. moms kr. 173.705,-
Arbejdet skal være udført inden sommerferi
ens afslutning,
Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt, 
idet hun mener, at de afsatte kr. 200.000,- 
i 1989 bruges til Arbejdstilsynets påbud. 
Sagen tages med ved 1990-budgettet for en 
videre udskiftning af tæpperne. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 13. 
december 1988 kulturelt udvalgs indstil
ling til byrådet med anbefaling.



3. Fastsættelse af normalklassetimetal til 
skolerne i skoleåret 1989/90
J.nr. KF 17.00.02.
Ledende skoleinspektør orienterer i skri
velse af 8/11-88 om fremgangsmåden ved 
fastsættelse af normalklassetimetallet til 
skolerne i skoleåret 1989/90.
Ved godkendelse af budgettet for 1989 blev 
der besparet kr. 31.000,- på skoletjene
sten, idet Skibby trækker sig ud af ord
ningen pr. 1/8-89. Endvidere blev der på 
svømmeundervisningen besparet kr. 90.000,-, 
idet byrådet ønskede at svømning skal indgå 
i idrætslærernes undervisningstid.
Under punkt 8 i skrivelsen er disse funkti
oner indregnet i normaltimetallet. 
Skolekommissionen har på sit møde den 21. 
november 1988 taget sagen til efterretning. 
Kulturelt udvalg anbefaler på sit møde den 
28. november 1988,

L) at normalklassetimetallet på 1186 timer 
fastholdes.

1) at timerne til Færgegården og svømmeunder
visningen indgår ikke i normalklassetime
tallet.
C og V indtager særstandpunkt, idet de 
fastholder budgettet for 1989.

3) at der tillægsbevilges til Færgegården og 
svømmeundervisningen ialt 15 timer kr. 
130.000,- (+ materialer til Færgegården).

1) at såfremt "Hellas" ændrer holdning om
kring textilfri svømning, da lægges svømme
undervisningen i idrætstimerne som en del 
af skolens læseplan på 3. og 4. klassetrin. 
Økonomiudvalget indstiller i møde den 13.

B Y R Å D S M Ø D E
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1988
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Fortsat
december 1988,
1) at normalklassetiinetallet på 1186 timer 

fastholdes
2) at aftalen med Færgegården opsiges
3) at budgettet for 1989 fastholdes
4) at såfremt "Hellas" ændrer holdning om

kring textilfri svømning, da lægges 
svømmeundervisningen i idrætstimerne 
som en del af skolens læseplan på 3. og 
4, klassetrin.

Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen
Mortensen indtager særstandpunkt, idet de
følger kulturelt udvalgs indstilling.
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• Musikskolen efter 1/1-89 og fremover 
J.nr. KF 20.03.05.
Ledende skoleinspektør fremsender forslag 
til den fremtidige musikskolevirksomhed 
i kommunen.
Kulturelt udvalg indstiller på sit møde den 
28. november 1988, at musikskolesæsonen 
1988/89 gennemføres som planlagt, da dette 
kan afholdes indenfor budgettet 1989 {kr. 
150.000,- jvf. forslag side 2 og 3).
Hanne Kyvsgaard og Lise Lotte Due indtager 
særstandpunkt og begærer sagen forelagt 
byrådet.
økonomiudvalget indstiller i møde den 13. 
december 1988, at musikskoleåret 88/89 for
kortes med 1 måned + at lektionerne forkor
tes fra 50 min til 45 min.
Administrationen af musikskolen varetages 
af Marbækskolens ledelse fra 1. januar 
1989 og sæsonen ud.
Det besparede beløb minus administrations
omkostninger til Marbækskolen overføres 
til næste sæson.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager særstandpunkt, idet de 
ønsker, at musikskolen skal fortsætte som 
forudsat før vedtagelse af budget 1989.
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Tillægsbevilling efter nedlæggelse af 
beskyttet bolig på DGH .
Da den tidligere beskyttede bolig belig
gende i De gamles Hjem, Hovedgaden 3c er 
nedlagt og beboeren er flyttet til ældre
bolig beliggende Damgårdsvænget 4, anmo
der pensionsafdelingen om følgende til
lægsbevilling med anvisning af finansie
ring .
538-03-001-00, personale - 5.000
538-03-020-06, fast ejd. - 5.000
538-03-030-02, fast ejd. - 2.000
538-03-036-06, fast ejd. - 1.000
Ny konto, personale + 5.000
593-11-030-50, fast e jd. + 5.000
593-11-040-06, fast ejd. + 2.000
593-11-046-56, fast ejd. + 1.000
Sagen er vedlagt lejekontrakt til bo
ligen Damgårdsvænget 4, hvor huslejen '
er beregnet ud fra en omkostningsbestemt . 
le je.
Ligeledes er fremlagt driftsbudget for 
året 1938 til orientering. '
Med hensyn til varme og el bliver der .
afkrævet et a'contobeløb, beregnet ud 
fra budgettet for 1988.
Socialudvalget anbefaler i møde den 28. ‘
november 1988 tillægsbevillingen. .
økonomiudvalget fremsender i møde den 
13. december 1988 socialudvalgets indstil
ling til byrådet med anbefaling.
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Tillægsbevilling - daginstitutionsområ
det
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J.nr. SF 16.04.00.01.
Socialudvalget vedtog på mødet den 27. 
september 1988 at omfordele vikarmidler 
til Skolevejens børnehave og Tumlebo, i 
alt kr. 91.000 med henvisning til vikar
reglernes pkt. 8. Da bevillingsniveauet 
først med virkning fra 1.1.1989 hæves 
således, at socialudvalget kan flytte 
beløb fra et omkostningssted til et andet 
fremsendes sagen med henblik på formel 
godkendelse af tillægsbevillingen. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
13. december 1988 sagen til byrådet med 
anbefaling.



19. Total-udlægning af visitationskompetence 
og økonomisk ansvar til kommunerne i Fre
deriksborg amt
J.nr. KF 17.03.00.
Frederiksborg amt, undervisnings- og 
kulturforvaltningen fremsender forslag 
til totaludlægning af visitationskompe
tence og økonomisk ansvar til kommunerne 
i Frederiksborg amt, idet der anmodes 
om en skriftlig tilkendegivelse om, hvor
vidt byrådet ønsker at tiltræde ordnin
gen fra 1. august 1989.
Ordningen har været kørt som forsøg i 
3 skoleår.
Der er indhentet udtalelse fra ledende 
skolepsykolog Bjarne Nielsen og ledende 
skoleinspektør Carsten Hogstad.
Kulturelt udvalg fremsender på møde den 
31. oktober 1988 sagen til økonomiudval
get med bemærkning, at Skibby kommune er 
positiv overfor ideen om totaludlægning 
af § 19.2 ressourcerne, men at man ønsker 
at få udlægningstidspunktet koordineret 
med muligheden for en tilsvarende udlæg
ning af ressourcerne for amtets social
forvaltning. Da dette ikke vil kunne rea
liseres pr. 1. august 1989, vil Skibby 
kommune afvente dette.
Økonomiudvalget fremsendte i mødet den 
8,november 1988 sagen til behandling i 
socialudvalget forinden endelig stilling
tagen.
Socialudvalget besluttede i møde den 28. 
november 1988, at indstilling fremsendes 
efterfølgende, idet der aftaltes møde 
den 7/12 kl. 12.30 med repræsentanter

fortsættes....

B Y R Å D S M Ø D E
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Fortsat
for skoleområdet.
økonomiudvalget fremsender i møde den 
13. december 1988 kulturelt udvalgs ind
stilling til byrådet med anbefaling.
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20. Vikar forbrug - plejehjemmet Nordhøj 
J.nr. SF 16.07.00.01.
På grund af forventet merudgift på vikar
kontoen på kr. 300.000 ansøges om budget
omplacering som følger:
Vikarudg.sygehj. 
Vikarudg.køkkenpr. 
Fast løn køkkenpr. 
Læge & tandlæge 
Skatter forskr.
El & olie 
Forplejning

+ 200.000 
+ 100.000 
- 80.000 
-  10.000
- 50.000
- 40.000
- 60.000

Der kan ikke anvises finansiel dækning 
for den resterende merudgift på kr. 
40.000 indenfor det sociale område iøv-
rigt.
Socialudva1get indstiller i møde den 28. 
november 1988 budgetomplacering samt til
lægsbevilling til den resterende merud
gift på kr. 40.000 til godkendelse. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
13. december 1988 socialudvalgets ind
stilling til byrådet med anbefaling.
Det bemærkes generelt, at tillægsbevil
ling søges før forbrug.
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21. Revisionsberetning nr. 36 
J.nr. BK 00.Q1K01.
Kommunernes Revisionsafdeling fremsender 
beretning om revisionen af regnskabet for 
året 1987.
Administrationen har ingen kommentarer 
til de af revisionen fremsatte bemærknin
ger .
Økonomiudvalget fremsender i møde den 13. 
december 1988 sagen til byrådet med anbe
faling.
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Budget 1989/ reduktioner på konto 6, samt 
forslag til anvendelse af konsulentbistand
J.nr. BK 00.01001.
Byrådet vedtog på møde den 28. september 
reduktion på kr. 803.000 på konto 6 (adrni- 
nistrationen) svarende til 80% af 5 fuld
tidsstillinger.
Byrådet vedtog endvidere at afsætte kr. 
200.000 til konsulentbistand, for trinsvis 
på rådhuset.
.Forvaltningschefgruppen har igennem flere 
møder drøftet mulighederne for at opfylde 
reduktionsmålet og har udarbejdet forslag 
til, hvorledes reduktionerne kan placeres 
og gennemføres.
Forvaltningschefgruppen har endvidere ud
arbejdet oplæg til, hvilke opgaver der 
ikke kan udføres eller som må forenkles 
fra 1/1-89.
Endelig har forvaltningschefgruppen udar
bejdet forslag til anvendelse af konsu
lentbistand på rådhuset. 
økonomiudvalget anbefaler i møde den 13. 
december 1988 fordelingen på de 178 ti
mers reduktion således:
^Borgmesterkt./kult. forv. 
økonomisk forvaltning 
Skatteforvaltningen 
Teknisk forvaltning 

ialforvaltningen

24 timer ugl. 
46 timer ugl. 
30 timer ugl. 
34 timer ugl. 
44 timer ugl.

så vidt angår elevstillingen anbefa
ler økonomiudvalget, at den besættes pr. 
1/8-1989. Indtil dette tidspunkt kan løn
beløbet (de 7/12) anvendes til vikarpulje 
m.v., som foreslået af chefgruppen.

Onsdag den 21. decembei
1988

Formandens
initialer:

kl. 19.00
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22. Fortsat
3. fFor så vidt angår forslaget til mødefri 

perioder i 1989 anbefaler økonomiudvalget 
dette.

V.

5,

4 .

For så vidt angår forslaget om begræns
ning af bilagsmængden til udvalgsmøderne

I anbefaler økonomiudvalget dette.L.
For så vidt angår forslaget til lukning 
af rådhuset mellem jul og nytår 1989 anbe
faler økonomiudvalget dette.
For så vidt angår forslag om samling af 
ansvar for kommunens ejendomme pr. 1/5-89 
anbefaler økonomiudvalget dette, økonomi
udvalget kan dog ikke anbefale, at ejen

domsudvalget nedlægges pr. 1/1-1990.
 ̂ fFor så vidt angår forslag til konsulent

bistand anbefaler økonomiudvalget 
at der anvendes op til kr. 75.000 til

konsulentbistand i forbindelse med gen
nemgang og undersøgelse af de arbejds
mæssige rutiner, der skal lægges ind 
på EDB, samt til undervisning 

at der anvendes op til kr. 50.000 til kon
sulentbistand til undersøgelse af for
retningsgange i teknisk forvaltning 

fat der anvendes op til kr. 35.000 til vur
dering af personalefordelingen i økono
misk forvaltning og skatteforvaltnin
gen, når de to forvaltninger har opnå
et virkning af den øgede terminalforsy
ning .

Økonomiudvalget kan ikke anbefale, at by
rådssalen på noget tidspunkt inddrages

/Q .

til kontorer.
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt 
overfor samtlige forslag.



Indførelse af EDB på rådhuset i 1989 
J.nr, BK 85.11.
Rådhusets EDB-gruppe har igennem længere 
tid arbejdet med projekt om indførelse 
af EDB i samtlige forvaltninger på rådhu
set.
Udvalget har været på besøg både hos muli
ge leverandører og i andre kommuner. 
Udvalgets hovedlinie har været, at der 
bør installeres et fælles kommunikations
net, der dækker alle rådhusets afdelin
ger , og som giver mulighed for at tilslut
te terminaler/PC'ere i hvilket som helst 
lokale på rådhuset incl, byrådssalen. Ud
valget har ønsket at opdele terminalan
skaffelserne i tre faser, nemlig 1. fase 
i tidligt forår 1989, 2. fase pr. 1/1-90 
og 3. fase pr. 1/9-90.
Udvalget har skønsmæssigt opgjort udgif
terne til kommunikationsnet, terminalan
skaffelser, uddannelse og konsulentbi
stand. Udvalget har endvidere opgjort 
finansieringsmulighederne. 
Indstillingsbilag vedlagt sagen. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 13. 
december 1988 indstillingsbilag af 
12/12-88 til byrådet med anbefaling, i
det det dog efter nyeste oplysninger ikke 
forventes, at der skal ydes tillægsbevil
linger .

B Y R Å D S M Ø D E



24. Beskæftigelsesudvalget
Byrådet vedtog i forbindelse med vedtagel
se af budgettet for 1989, at nedlægge be
skæftigelsesudvalget .
Beskæftigelsesudvalget indstiller på møde 
den 6/12-88, at udvalget bibeholdes i 
1989.

Administrationen oplyser, at der ved en 
vedtagelse også må tages stilling til y
delse af en tillægsbevilling på kr.
15.000 til udbetaling af diæter til udval
gets medlemmer.
Sagen er ikke behandlet af økonomiudval
get.

B Y R Å D S M Ø D E
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Lov om butikstid 
J.nr. BK 22.03.

Onsdag den 21 d e c embe i ■ ndensinitialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

I henhold til lov nr. 218 af 28. april 
1976 om butikstid § 5 (afgrænsning af som
merhusområderne) indstilles til byrådet, 
at samtlige butikker i
1. Vellerup + Vellerup sommerby
2. Skuldelev + Svineholm og Koholm
3. østby + Hyllingeriis
4. Sønderby
i lighed med 1988 undtages fra de alminde
lige butikstidsbestemmelser for kalender
året 198&
HK, Forbrugerrådet, De samvirkende køb
mandsforeninger samt fællesforeningen for 
Danmarks brugsforeninger er hørt.



2. behandling af ændring af kommunens 
s t y r e 1 s es-v e d t æg t;
J.nr. BK 81.14.
Byrådet godkendte i sit møde den 16/11-88 
nye ændrede vederlag til formændene for 
skolekommissionen og ligningskommissio
nen.
A + F indtog særstandpunkt.
Da ændringen for så vidt angår vederlaget 
til formændene for socialudvalget, kultu
relt udvalg, teknisk udvalg og ejendomsud
valget indgår i kommunens styrelsesved
tægt fremsendes sagen til byrådets 2. be
handl ing,

B Y R Å D S M Ø D E



* Stillingen som socialchef
Kirsten Thiesgaard meddeler i skrivelse 
af 14. december 1988, at hun ikke ønsker 
at tiltræde stillingen som socialchef i 
Skibby kommune, idet hun i stedet er ble
vet ansat som socialchef i Ølstykke kommu
ne.
Byrådet skal herefter tage stilling til, 
om stillingen skal genopslås.
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Salg af mindre areal i Skuldelev 
J.nr. TF 13.06.Q2G01.



B Y R Å D S M Ø D E
L U K K E T  M Ø D E

2. Alkoholbevilling til Skibby Kro 
J. nr. BK 22.01.01
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3. Meddelelser
a)

b )
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Stillingen som socialchef
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Anmodning om fratrædelse
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T I  L L Æ G S D A G ' S  O R D E N

I . Udtræden af byrådet
Byrådsmedlem Lone Ph. Nielsen anmoder 
i skrivelse af 20. december 1988 om til
ladelse til at udtræde af byrådet efter 
sin orlov, der udløber den 31. december 
1988.
Lone Ph. Nielsen skriver, at årsagen sta
dig er et særdeles stort arbejdspres i 
hendes private virksomhed, hvorfor hun 
ikke ser sig i stand til at passe byråds
arbejdet på forsvarlig måde.


